

اللائحة العامة لبطولة الكرة الطائرة 2023

1. يعتبر مدير الفريق هو ممثل الفريق أمام اللجنة الفنية واللجنة التنفيذية.
2. على كل فريق يرغب في المشاركة في البطولة إنشاء حساب خاص بالفريق عبر الموقع الإلكتروني للدورة www.nasst.ae واختيار اسم للفريق، ويحق للجنة التنفيذية طلب تغيير الاسم.
3. في حالة المشاركة باسم مؤسسة أو دائرة أو شركة يجب على الفريق تقديم ما يفيد موافقة إدارة المؤسسة المعنية على ذلك.
4. قواعد وشروط التسجيل:

أ. يفتح باب التسجيل للمشاركة في البطولة وفقاً للآتي:

- فترة تسجيل الفرق وتسليم شيك ضمان المشاركة وفقاً للبند (4/ ب) أدناه، تبدأ من تاريخ 20 / 2 / 2023 ولغاية 27 / 2 / 2023.
- فترة تسجيل وقيّد اللاعبين تبدأ من تاريخ 1 / 3 / 2023 ولغاية 20 / 3 / 2023.
- تمنح أولوية المشاركة للفرق الثمانية (8) الأولى التي أكملت جميع المستندات حسب شروط التسجيل (10 لاعبين بحد أدنى)، ويتم إحالة باقي الفرق إلى قائمة الاحتياط.
- لا يجوز للفرق التي تم اعتماد مشاركتها طلب استبدال لاعبين سبق تسجيلهم بالنظام الإلكتروني.
- يجوز للفرق التي تم اعتماد مشاركتها استكمال تسجيل الحد الأقصى من لاعبيها إلى غاية تاريخ 20/3/2023.
- في حال الانسحاب أو مخالفة شروط التسجيل، يحق للجنة المنظمة شطب مشاركة الفريق واستبداله من قائمة فرق الاحتياط.
- يحق لكل فريق تسجيل عدد (14) لاعباً كحد أقصى وعدد (10) لاعباً كحد أدنى دون قيد أو شرط على جنسياتهم.
- يجب أن يكون اللاعب بعمر 18 سنة فما فوق في تاريخ إقامة البطولة.

ب. شيك ضمان المشاركة:

- إيداع شيك بمبلغ وقدره (20,000) عشرون ألف درهم باسم مدير الفريق، كتأمين لضمان المشاركة في البطولة.
- يتم إيداعه خلال فترة تسجيل الفرق المحددة، ويسترد خلال مدة 10 أيام بعد انتهاء البطولة.
- يكون المبلغ غير قابل للاسترداد في حالة انسحاب الفريق أو بموجب قرار يصدر عن اللجنة التنفيذية بمصادرة الضمان كلياً أو جزءاً.

5. قواعد وشروط البطولة

أ. نظام البطولة

- تقام البطولة خلال الفترة من 1 - 10 / 4 / 2023.

- تقام البطولة دون إقامة تصفيات، وبمشاركة عدد 8 فرق كحد أقصى.
- تقام كافة مباريات البطولة وفقاً لقانون الاتحاد الدولي للعبة واللوائح المعمول بها في اتحاد الامارات العربية المتحدة للكرة الطائرة باستثناء التعديلات الواردة بهذه اللائحة واللائحة الفنية للبطولة أو التعاميم الصادرة عن اللجنة الفنية.

ب. دور المجموعات

- يتم توزيع الفرق الثمانية (8) عن طريق القرعة إلى مجموعتين (2)، تتكون كل مجموعة من عدد 4 فرق.
- تقام المباريات بنظام دوري من دور واحد.
- يتأهل الفريقين صاحبي المركز الأول والثاني من كل مجموعة للدور النصف النهائي.

ت. الدور النصف النهائي / الدور النهائي

- تقام مباريات دور النصف النهائي بنظام خروج المغلوب وفقاً للتالي:
 - ♦ أول المجموعة الأولى x ثاني المجموعة الثانية.
 - ♦ أول المجموعة الثانية x ثاني المجموعة الأولى.
- يتأهل الفريقان الفائزان في مباراتي نصف النهائي للمباراة النهائية لتحديد المركزين الأول والثاني.
- يتقابل الفريقان المهزومان في مباراتي نصف النهائي لتحديد المركزين الثالث والرابع.

6. التزامات مدير الفريق:

- صورة من بطاقة الهوية سارية المفعول (من الجهتين الأمامية والخلفية) للمواطنين والمقيمين.
- صورة جواز سفر ساري المفعول لغير المقيمين.
- صورة شمسية حديثة لكل لاعب.
- إقرار موقع من طرف اللاعب بالموافقة على المشاركة مع الفريق.
- يحق للجنة المنظمة طلب أية مستندات ثبوتية إضافية عند اللزوم.
- تسجيل الطاقم التدريبي والطبي وفقاً للمسميات التالية: مدرب، مساعد مدرب، معالج، طبيب.
- تقديم طقمين ملابس رياضية بلونين مختلفين (الأصلي والاحتياطي) وترقيمها من 1 إلى 99 بأرقام واضحة وغير مكررة، ويجب عرضها في الاجتماع الفني للفرق للاعتماد.
- لا يجوز للفرق المشاركة أثناء البطولة طلب استكمال أو استبدال لاعبين.

General Regulation of the Volleyball Championship 2023

1. The Team's Manager is the team's representative in front of the Technical Committee and the Executive Committee.
2. Each team, desiring to participate in the Championship, should create an account for the team through the Championship's website: www.nasst.ae and should decide a name for the team. The Executive Committee has the right to request changing of the name.
3. The team participating under the name of an establishment, department or company must submit evidence of the approval of the management of the concerned entity.

4. Registration Rules

a) Registration for participation in the Championship will open as per the following dates:

- Teams' registration and cheque deposit (4/b): from 20/2/2023 to 27/2/2023.
- Player's registration: from 01/3/2023 to 20/3/2023
- Priority for participation is given to the first eight (8) teams which will complete all documents according to the registration rules (minimum of 10 players), and the rest of the teams are referred to the reserve list.
- The approved teams may not request the replacement of players previously registered in the electronic system.
- The approved teams may complete the registration of the maximum number of their players until the date of 20/3/2023.
- Upon withdrawal or violation of the registration rules, the Organizing Committee has the right to cancel the team's participation and replace it from the list of reserve teams.
- Each team has the right to register a maximum of (14) players and minimum of (10) players, without any restrictions on their nationalities.
- The player's age should be 18 years old or above, on the date of the launch of the Championship.

b) Guarantee Cheque.

- Depositing cheque with an amount of 20,000 AED on behalf of the team manager as an insurance to guarantee the participation in the Championship.
- The cheque should be deposit during team registration period, and it will be refunded within ten days after the end of the competition.
- The amount is non-refundable in case the team withdrawal or by virtue of a decision issued by the Executive Committee to confiscate all or part of the security deposit.

5. Championship Regulation.

a) Championship Format:

- The Championship to be held from 1st to 10th April 2023.
- The Championship will be held without qualification stage. It will be organized by a maximum of eight teams.

- All the championship's matches are held in accordance with the rule of the International Federation of the Volleyball and the regulations applicable in the UAE Volleyball Federation, with exception to the amendments stipulated in this regulation, Championship technical regulation and circulars issued by the Technical Committee.

b) The groups stage:

- The eight participating teams will be categorized into two groups, by virtue of draw. Each group consist of four teams.
- Matches in the groups stage will be played as per the one – round league system.
- The 1st & 2nd placed teams of each group will qualify to the semi-final stage.

c) Semi-final stage / final stage:

- The semi-final matches will be contested according to knockout system, as follows:
 - ♦ 1st placed team in group A vs 2nd placed team in group B.
 - ♦ 1st placed team in group B vs 2nd placed team in group A.
- The two winners of the semi-final will play the final match.
- The two losers will contest the 3rd and 4th places.

6. Obligations of the Team Manager

The team manager should insert the data of the team, players, and the technical, administrative & medical staff on the Championship's website along with uploading the following documents:

- A copy of valid Emirates ID (both front and back) for locals & expatriates.
- A copy of a valid passport for non-residents.
- A recent photo of each player.
- Player should submit acknowledgment under his signature stating his agreement to participate with the team.
- The organizing committee has the right to request any additional supporting documents whenever it is necessary.
- The training and medical staff are registered according to the following designations: one trainer, one assistant trainer, one therapist and one doctor.
- Each participating team should provide two sportswear sets of different colors (original and alternative). The sportswear should be numbered from 1 to 99 with clear, non-repeating numbers, they should be presented at the technical meeting for approval.
- It is forbidden for participating teams during the tournament to request the completion or replacement of players.